

Referat: Distriktledelesmøde

Mødested:	Hotel Søgården, Brørup
Dato:	Torsdag den 25. juni 2020
Tidspunkt:	9:30 – 13:00 m. frokost
Mødeleder:	Karen Skou
Deltagere:	Birthe Bjerg, Jytte E. Hedegaard, Erik Qvist, Leo Pedersen, Jørn Husted Madsen, Karen Skou, Bodil Wöhnert
Meddelte afbud:	Ingen

Vi startede med en runde om vores oplevelser i "Corona-tiden".

- 1 Opfølgning af forrige møder** Referat fra Distriktledelesmøde 05.03.2020
Godkendt
- 2 Prioriteret punkt**

Mødeplanlægning for efteråret 2020
Aflysninger – hvad gennemfører vi – og hvornår?
(se også punkt 5 + 6)
*Overordnet blev der talt om at drosle lidt ned på distriktsaktiviteterne, da der er en opfattelse af, at mange møder m.m. er blevet udsat til efteråret.
Se, hvilke aktiviteter, der gennemføres i referatets punkt 5 og 6, samt i det reviderede "årshjul"*

Årsmødet 7. oktober 2020 – konstitueringssituationen + evt. kombination m. intro for nye bestyrelsesmedlemmer i lokalafdelingerne.
Gennemføres med introduktion for nye i lokalbestyrelser og for medlemmer, der har fået nye roller (formiddag) – herefter årsmøde og efterfølgende konstituering.

Muligt temamøde for demensfrivillige arrangeret af sekretariatet
Gennemføres 5/11.

BW sender orientering om kommende aktiviteter til lokalformændene.
- 3 Siden Sidst**
Generelt
Distriktsformandsmøde 3. juni 2020 (videomøde)
Godt videomøde

Landsbestyrelsen (Jørn Husted Madsen)

Har holdt en del videomøder. Første fysiske møde den 29.-30. juni.

Skal have besluttet, hvordan lokalafdelinger, der fik deres årsmøder aflyst med få timers varsel, skal kompenseres.

Ros til sekretariatet for god og omfattende information om retningslinjer m.v.

Et problem at ÆS og Røde Kors ikke har meldt ens ud om besøgsvenner.

Ad-hoc udvalgsarbejdet er udsat til 2021.

Team Wiewer er igen på dagsordenen.

Man har på et videomøde vedtaget, at referatet skal godkendes på selve landsbestyrelsesmødet, så informationer kommer hurtigere ud.

Sekretariatet (Karen Skou)

Sekretariatet har lavet et "ekspertpanel", der har forsynet foreningskonsulenterne med svar på de mange og forskelligartede spørgsmål fra medlemmer og lokalafdelinger. Det har fungeret godt og effektivt, så der gives enslydende svar. Derfor en god ide at kontakte foreningskonsulent i tvivlstilfælde.

Lige nu ca. 20.000 frivillige + en del telefonvenner.

Man oplever, at mange af de nye frivillige er yngre end tidligere.

I distrikt 4 mangler man at afvikle 11 årsmøder.

Ældre Sundhed (Erik Qvist)

Temadag om transport udsættes til foråret (11.02.21)

Sundhedsudvalg (Erik Qvist/Jytte E. Hedegaard)

Intet nyt. Formanden for det regionale sundhedsudvalg kontaktes med henblik på at få gang i relevante aktiviteter.

Socialt Humanitært (Birthe Bjerg)

Et nyt medlem er på vej ind i udvalget, efter at Kirsten Lund er rejst fra distriktet.

Motion/sundhed (Jytte E. Hedegaard)

Den planlagte temadag om Musik og bevægelse, flyttes til foråret (uge 12)

IT/Webmaster (Bodil Wöhnert)

Ingen arrangementer I efteråret – Koordinatormøde 10.+11. nov. 2020

På IT- Koordinatormøde 10.-11. nov. i Middelfart drøftes bl.a. fremtidens IT-formidlings- og undervisningsbehov.

D4's IT –temadag flyttes til 4.marts 2021.

Områderedaktøren (Leo Pedersen)

Herunder ny områderedaktør

Der afholdes p.t. samtaler med interesserede ansøgere. 4 har vist interesse, og 2 har takket nej; men der er store forventninger til at finde en god afløser for Leo i feltet.

- 4. Økonomi** Oversigt.
Efter aftale venter vi med budgetlægning til distriktsledelsesmødet 12. august
Til orientering.
Budgetlægning på mødet den 12. august.
- 5 Kommende aktiviteter i D4** *Formandsmøde I 25.09.20*
Velkomstmøde/årsmøde 07.10.20
Temadag for lokalredaktører 08.10.20
Fælles temadag "Hjemmet som Arena" 28.10.20
Temadag for demensfrivillige 05.11.20
Formandsmøde II 18.11.20
D4's Julemøde 03.12.20
Temadag om transport 11.02.21
IT-temadag 04.03.21
Temadag om musik og bevægelse (uge 12)
Årsmøde 15.04.21
- 6 Øvrige punkter** Status på arrangement med Sydtrafik:
Erik aftaler endeligt program,
Status på planlægning af fællestemadag "Hjemmet som Arena"
skal vi evt. ændre indhold?
Den planlægning, der foreligger på nuværende tidspunkt,
fastholdes, og BW kontakter Tine Schiller
- 7 Mødedeltagelse** Dialogmøde 09.09.20
IT-Koordinator møde 10.-11.11.20 (BW, MI)
Temadag for de regionale sundhedsudvalg, ældrepolitiske
koordinatorer + landsbestyrelsen 19.11.20
(EQ, JEH, Jenny Beck)
Delegeretmøde 24./25.11.20
Alle er orienteret om, hvilke møder de forventes at deltage i.
- 8 EVT. herunder næste møde** Næste distriktsledelsesmøde er den 12. august i Brørup
Intet